國立臺灣科技大學自動化及控制研究所
碩博士班研究生更換指導教授聲明書
依本校論文指導教授與研究生互動準則，研究生                        
(學號：                  )因故更換指導教授，在未得原指導教授之書面同意時，不以原指導教授(                  )之研究內容及成果當作學位論文之主體。特此聲明。


  
   上


陳
  主任(所長)
研 究 生 簽 名：                   
新指導教授簽名：                   
  填  寫 日  期：     年    月    日
	註：
	1. 本聲明書連同更換指導教授同意書提經系(所)相關委員會議核定或依系(所)相關規定
程序辦理，再經系(所)主任(所長)核章後生效。

	
	2. 此聲明書於系(所)主任核章後一週內將影本送達原指導教授、新指導教授及教務處，
正本留存系(所)辦公室。
3. 研究生未依規定而逕自更換指導教授時，其學位考試成績不予承認。



系所主任：                      
National Taiwan University of Science and Technology

Graduate Institute of Automation and Control

Statement for Graduate Student to Change an Advisor
According to the university's guidelines for interaction between the thesis advisors and graduate students, the student                    (Student ID:             ) changes the advisor for any reasons, he/she will not use the research contents and results of the original advisor (                  ) as the subjects of the theses without the written consent of the original advisor. Hereby declare and send to the Department Head.

Graduate Student (Signature):                    
New Advisor (Signature):                    

Application Date: ___________________
	Note：
	1. This statement and the application of changing a thesis advisor should be approved by the relevant committee of the department or be subject to the relevant procedures of the department, and then the application will be approved by the department head.

	
	2. This statement will be sent to the original advisor, the new advisor and the Office of Academic Affairs within one week after the director's nuclear seal, and the original copy will be filed in the department office.

3. When a graduate student fails to change the advisor according to the regulations, his/her degree examination results will not be recognized.




Department Head (Signature):                       
